
RG.0012.3.3.2023 

Protokół Nr 40 /23 

posiedzenia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  

 z dnia 24 maja 2023 r. 

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (Lista obecności w załączeniu). Wójt 

Gminy – J. Gołubowski, H. Nowik – Referent ds. finansowych, J. Chomczuk – Sekretarz 

Gminy. Przewodnicząca Komisji I. Maksymiuk powitała obecnych i przedstawiła porządek 

obrad posiedzenia (4 głosy „za”), który przedstawia się następująco:   

1. Rozpatrzenie projektów uchwał na XLVII sesję Rady Gminy. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z realizacji budżetu w 2022 r. oraz 

sprawozdań finansowych za 2022 rok.  

3. Informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Narewka w 2022 roku. 

4. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Narewka z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2022. 

5. Ocena Zasobów Społecznych Gminy Narewka za 2022 rok. 

6. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XLVII sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc 

uwag) n/w projekty uchwał wniesione pod obrady XLVII sesji w dniu 26 maja 2023 r. 

dotyczące projektów uchwał w sprawie: 

 zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2023;   

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2023-2030; 

Referent ds. finansowych H. Nowik szczegółowo przedstawiła projekty uchwał i omówiła 

zgodnie z objaśnieniami zawartymi w załączniku Nr 7 do projektu uchwały. W toku dyskusji 

podejmowano temat wzrostu cen zakupu energii elektrycznej, funkcjonowania pompy ciepła w budynku 

GOK. Zaproponowano przeprowadzenie audytu w tym temacie. Członkowie Komisji przy 3  głosach 

„za” i 1 „wstrzymujący się” zaopiniowali pozytywnie zaproponowane projekty uchwał. (projekty 

uchwał w załączeniu) 

 przekazania ponaglenia do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Białymstoku; 

Sekretarz Gminy – J. Chomczuk przedstawił projekty uchwały i omówił szczegółowo 

poszczególne zapisy. Członkowie Komisji przy 3 głosach „za” i 1 „wstrzymujący się” zaopiniowali 

pozytywnie zaproponowany projekt uchwały. (w załączeniu) 

 wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego opracowania i wdrożenia 

strategii IIT Partnerstwa Południowo - Wschodniego Podlasia. 



Sekretarz Gminy – J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały, którą omówił szczegółowo. 

Członkowie Komisji przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie zaproponowany projekt 

uchwały. (w załączeniu) 

Do punktu 2-go. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z realizacji budżetu w 

2022 r. oraz sprawozdań finansowych za 2022 rok. 

Referent ds. finansowych H. Nowik przedstawiła sprawozdanie z realizacji budżetu w 

2022 r. oraz sprawozdanie finansowe za 2022 rok, przyjęte Zarządzeniem Wójta Gminy Nr 

427/2023 w sprawie przedłożenia sprawozdań finansowych za 2022 rok oraz Nr 422/2023 w 

sprawie przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu za 2022 rok oraz informacji 

o stanie mienia Gminy. Dodatkowo przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku wyrażoną Uchwałą Nr II-00321-59/2023 w sprawie wyrażenia 

opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Narewka sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy 

za 2022 rok. (W załączeniu). W toku dyskusji podejmowano temat zadłużenia gminy, zaległości 

podatkowych od osób fizycznych i prawnych, podejmowano temat wykonania planu 

finansowego dotyczącego gospodarki odpadami. Komisja zapytań nie wnosiła i zapoznała się 

z przedstawionym sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok, które przy 4 głosach „za” 

zaopiniowała pozytywnie. (W załączeniu) 

Do punktu 3-go. Informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Narewka 

w 2022 roku. 

Inspektor – B. Niewiadomska – Golonko przedstawiła Informację z realizacji uchwał 

podjętych przez Radę Gminy Narewka w 2022 roku. Do przedstawionej informacji zapytań ani 

uwag nie zgłoszono. ( W załączeniu).  

Do punktu 4-go. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Narewka z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2022. 

Sekretarz Gminy – Jan Chomczuk przedstawił Sprawozdanie z realizacji Programu 

Współpracy Gminy Narewka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2022. Członkowie Komisji zapoznali 

się z przedstawionym sprawozdaniem i nie wnieśli uwag. ( W załączeniu).  

Do punktu 5-go. Ocena Zasobów Społecznych Gminy Narewka za 2022 rok. 

E. Potoniec – Kierownik GOPS w Narewce przedstawiła Ocenę Zasobów Pomocy 

Społecznej w Narewce wyjaśniając, że jest to tabelaryczne uzupełnienie Sprawozdania z 



działalności GOPS w 2022 roku, przedstawionym na poprzednim posiedzeniu Komisji. 

Członkowie Komisji zapoznali się z przedstawionym sprawozdaniem i nie wnieśli uwag. (W 

załączeniu).  

Do punktu 6-go. Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach J. Ciełuszecki zaapelował o dalszy etap przebudowy drogi do 

Bory Zdrój – aby uwzględnić poprowadzenie jej dalej do p. Heleny. Wójt wyjaśnił, że 

planowana jest dalsza realizacja przebudowy tych dróg, następnie przedstawił wykaz dróg 

planowanych do realizacji. Zwrócono uwagę na nieprzestrzeganie ograniczeń prędkości na 

drogach. Zgłoszono naprawę ubytków drogi powiatowej  Eliaszuki – Nowa Łuka, odkrzaczania 

dróg powiatowych. A. Charkiewicz zgłosił wniosek w sprawie przyspawania bramki do 

świetlicy w Eliaszukach. I. Maksymiuk zaapelowała o spotkanie emerytów i rencistów z 

Wójtem Gminy i zapowiedziała ustalenie terminu spotkania. Wójt wyjaśnił, że chętnie będzie 

uczestniczył w takim spotkaniu.  

Wójt Gminy J. Gołubowski przedstawił pismo dot. częściowej zamiany działek nr 551/1 

i 546/1 w Narewce (ul. Hajnowska i ul. Cicha). Wyjaśniono, że zamiana działek możliwa jest 

w sytuacji gdy jest ona korzystna dla obu zainteresowanych stron. W przedmiotowym 

przypadku korzyści dla gminy nie są oczywiste, w związku z tym Komisja pozostawiła temat 

do dalszych rozważań. Kolejny poruszany temat to nabycie nieruchomości w Narewce tzw. 

Gospody w zamian za zaległości podatkowe. Wyjaśniono, że wartość szacunkowa 

nieruchomości wynosi ok. 971.000,- zł. Wójt podkreślił, że wstępnie uzgodniono, że gmina 

dokona spłaty zaległości m.in. ZUS-u tj. ok. 86.000,- zł, Urzędu Skarbowy ok. 8.000,- zł - 

10.000,-zł ; zadłużenie względem gminy wynosi ok. 440.000,- zł. Zadłużenie wobec GS 

„Samopomoc Chłopska” to kwota 250.000,- zł. Wyjaśnił, że temat zagospodarowania tego 

terenu jest otwarty, zbierane są wnioski.  

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodnicząca posiedzenia 

                           Irena Maksymiuk 

 


